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  - Dobro je što je počeo da se gradi vrtić, kao što je dobro sve što je do sada urađeno u našem
mestu, kanalizacija, trg...   Dece ima jako mnogo što dobro znam jer sam nekada radila u vrtiću.
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